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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Erdősítés vagy parlagon hagyás a cél?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést
kívánok intézni Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

A Magyar Szocialista Párt kormányprogramjában kiemelt feladat volt az erdőterületek
bővítése, az erdősítési programok prioritása, hiszen Magyarországon számtalan olyan
mezőgazdasági terület van, amely részben azért, mert gyenge minőségű föld, részben azért,
mert vadkárral terhelt föld, nem hasznosítható más célra, csak erdősítésre .
Az utóbbi 10 évben hazánkban is előtérbe került az ún . nemes fafajták (p1. tölgy) telepítése,
azon fafajtáknak a hátrányára, amelyeket a szakma kevésbé értékes fafajtákként tart számon
(p1. akác). Az erdőtelepítés munkahelyet jelent, hiszen nem csak telepíteni kell, hanem később
gondozni, művelni a területet, gazdagítja vadállományunkat is és a mai levegő szennyezési
adatokat ismervén, nem utolsó sorban a levegő tisztításért is felel . Ezért nagy megdöbbenéssel
olvastam, hogy jövőre igen jelentős mértékben kívánják megkurtítani az erdőtelepítéseket,
úgy területben, mint összegben is .

Kérdezem tehát a Miniszter Urat :
1 . Vajon mi indokolta azt, hogy ami az Önök kormányprogramjában prioritás volt, azt ilyen

mértékben nem tartják be?
2 . Amikor Európa szerte erdőtelepítéssel foglalkoznak, óvják erdejüket, korlátozzák a

fakitermelést, mi teljesen ellentétesen cselekszünk, akkor, amikor ún . fatüzelésű
erőművekre térünk át és Somogyban már komoly problémát okoz a tűzifa beszerzése?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . november 3 .
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